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From 'shotclog' a Yorkshire term for a companion only tolerated because he is paying
for the drinks to Albanian having 29 words to describe different kinds of eyebrows, the
languages of the world are full of amazing, amusing and illuminating words and
expressions that will improve absolutely everybody's quality of life. All they need is this
book! This bumper volume gathers all three of Adam Jacot de Boinod's acclaimed
books about language - "The Wonder of Whiffling", "The Meaning of Tingo" and
"Toujours Tingo" (their fans include everyone from Stephen Fry to Michael Palin) - into
one highly entertaining, keenly priced compendium. As Mariella Frostup said 'You'll
never be lost for words again'.
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评论

语言狂人语言迷的最爱，很爆笑的一本介绍全世界N种大小语种的词。“原来世界上还
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有语言会有专门的词汇形容这么囧的东西啊~~”在罗马书店看到的，然后当即上网买了
金读版

-----------------------------
之前期待了这本书好久好久
终于读到了特别失望。就只是罗列了一些对作者来说有意思的世界各地的词而已
好多拼写和意思都是错的 读了二十来页 实在无趣
弃了。不打一星的原因大概是这本书有可能会对其它人来说有意思吧。

-----------------------------
世界各地的五花八门的俚语，很搞笑也很长知识的书。就是看到后来觉得疲劳了，要是
分成几册出就更好了。
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